
 
        R O M Â N I A
JUDEŢUL SATU MARE
CONSILIUL LOCAL AL
MUNICIPIULUI CAREI

PROCES VERBAL
 al şedinţei extraordinare, cu caracter de îndată, din data de 21.04.2022,

a Consiliului Local al Municipiului Carei

Consiliul local al Municipiului Carei a fost convocat pentru şedinţa extraordinară, cu

caracter de îndată, ON – LINE,  din data de 21.04.2022, de Primarul municipiului, iar invitaţia s-a

transmis doamnelor şi domnilor consilieri împreună cu proiectele de hotărâri existente pe ordinea de zi,

în data de 20.04.2022. Publicitatea şedinţei s-a realizat prin afişarea ordinii de zi la avizierul instituţiei.

De asemenea, s-a publicat ordinea de zi şi pe site-ul primăriei în conformitate cu prevederile Legii

52/2003, republicată privind transparenţa decizională în administraţia publică.

Au  fost  convocați  să  își  exprime  votul  în  cadrul  ședinței  ON –  LINE,   următorii  17

consilieri locali în funcție :

                 
1. Domnul BONTEA DAN-GABRIEL
2. Domnul CSIZMADIA ZSOLT
3. Domnul FAZAKAS ZOLTÁN
4. Domnul HÁGÓ ATTILA-NÁNDOR
5. Doamna HALLER ERIKA-TÜNDE
6. Domnul KEIZER LUDOVIC
7. Domnul LEITNER RÓBERT-ATTILA
8. Domnul LÚKÁCS-RÁKOCZI LEVENTE
9. Domnul MICOVSCHI MARIN-ADRIAN 
10. Domnul PETKES IOSIF
11. Domnul ROMAN ADRIAN
12. Domnul TEMPFLI VASILE-ADALBERT
13. Domnul TIMOC TITEL-ANDREI 
14. Doamna TODEA CARMEN 
15. Doamna TÓTH ENIKŐ 
16. Domnul UJLAKI GÁBOR
17. Doamna VÉNIG GABRIELA

 Ordinea de zi transmisă consilierilor locali, stabilită prin dispoziția de convocare este 

următoarea :

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea proiectului ”Renovarea energetică moderată a 
Liceului Tehnologic Iuliu Maniu Carei” – inițiator dl. Primar Eugen Kovács
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2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea  participării U.A.T. Municipiului Carei în calitate 
de partener la organizarea evenimentului Olimpiada națională de limbă și literatură 
maghiară ”Mikes Kelemen” – inițiator dl. Primar Eugen Kovács

Participă  la  ședința  extraordinară  cu  caracte  de  îndată  desfășurată  on-line  următorii
consilieri: 

                 
1. Domnul BONTEA DAN-GABRIEL
2. Domnul CSIZMADIA ZSOLT
3. Domnul FAZAKAS ZOLTÁN
4. Domnul HÁGÓ ATTILA-NÁNDOR
5. Doamna HALLER ERIKA-TÜNDE
6. Domnul KEIZER LUDOVIC
7. Domnul LEITNER RÓBERT-ATTILA
8. Domnul  LÚKÁCS-RÁKOCZI  LEVENTE  are  probleme  de  conectivitate  dar

comunică telefonic opțiunile dumnealui cu privire la proiectele de ordinea de zi.
9. Domnul MICOVSCHI MARIN-ADRIAN 
10. Domnul PETKES IOSIF
11. Domnul ROMAN ADRIAN
12. Domnul TEMPFLI VASILE-ADALBERT
13. Domnul TIMOC TITEL-ANDREI 
14. Doamna TODEA CARMEN 
15. Doamna TÓTH ENIKŐ 
16. Domnul UJLAKI GÁBOR
17. Doamna VÉNIG GABRIELA                  

Se supune la vot ordinea de zi și se aprobă cu unanimitatea voturilor celor 17 consilieri   
locali.
 

Asupra proiectului de hotărâre s-au pronunțat în următorul fel  :

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea proiectului ”Renovarea energetică moderată a Liceului
Tehnologic Iuliu Maniu Carei” – inițiator dl. Primar Eugen Kovács

Doamna preşedinte Tóth Enikő: consult comisiile
Comisia economică : aviz favorabil
Comisia învățământ: aviz favorabil 
Comisia urbanism: aviz favorabil 
Comisia juridică: nu s-a întrunit
Doamna preşedinte Tóth Enikő: dacă dorește cineva să intervină ?
Domnul  Micovschi:  referitor  la  ambele  proiecte  de  hotărâre,  întradevăr  aceste  investiții  în  sănătate,
învățământ, cultură este o investiție care nu îți adduce beneficia imediate dar aceste beneficia se vor
vedea peste câțiva ani de zile. Cine nu dorește să aibă o comunitate sănătoasă, educată care își cunoaște
cultura și mai face și sport, așa că nu îmi rămâne altceva decât să îl felicit pe domnul primar și întreaga
echipă pe care îl are în spate pentru că investesc în aceste domenii care îți aduc beneficia mai târziu.
Doamna preşedinte Tóth Enikő: aveți dreptate domnule Micovschi și mulțumim.
Domnul Primar: dacă îmi permiteți și mie, dacă ați citit materialul privind acestă lucrare la Iuliu Maniu,
păreerea mea este că la ora actuală nu este altă soluție mai bună pentru reabilitarea acestei instituții de
aceea insistăm să depunem acest proiect. Prima reabilitare care s-a făcut acum mulți ani și spun eu că ar
primi o față frumoasă.
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Domnul Micovschi: a fost reabilitat înn anul 2000 dar a fost reabilitat doar structura de rezistență, aș vrea
să  mai  adaug  că  sprijinirea  factorului  de  învățământ  este  foarte  bine.  Domnul  primar  a  sprijinit  și
Olimpiada Națională de Fizică și Olimpiada de Tehnologii  și  îl  îndemnăm să sprijine cât mai multe
Olimpiade Naționale și să aducă olimpici în orașul nostru.
Domnul Primar: dacă ai deschis și acest subiect, după părerea mea este o onoare pentru noi dacă acești
copii vin în Carei pentru că sunt copii pe care sigur îi interesează cartea, de exemplu la olimpiada de
limbă maghiară vin în jur de 150 de copii, vin profesori care îi însoțesc, ne-a căutat Inspectoratul Școlar
iar eu consider că aceste minime atenții față de ei nu este un efort  foarte mare. Dacă mai apar alte
oportunități în aceste sens trebuie profitat, noi nu ne luptăm și războim cu sătmărenii da rei nu au ce
arăta, sincer.
Doamna preşedinte Tóth Enikő: mulțumim frumos.

DA : Domnul BONTEA DAN-GABRIEL, Domnul CSIZMADIA ZSOLT, Domnul FAZAKAS
ZOLTÁN, Domnul  HÁGÓ  ATTILA-NÁNDOR,  Doamna  HALLER  ERIKA-TÜNDE,
Domnul KEIZER LUDOVIC, Domnul LEITNER RÓBERT-ATTILA, Domnul LÚKÁCS-
RÁKOCZI  LEVENTE,  Domnul  MICOVSCHI  MARIN-ADRIAN,  Domnul  PETKES
IOSIF, Domnul ROMAN ADRIAN, Domnul TEMPFLI VASILE-ADALBERT, Domnul
TIMOC TITEL-ANDREI, Doamna TODEA CARMEN, Doamna TÓTH ENIKŐ, Domnul
UJLAKI GÁBOR, Doamna VÉNIG GABRIELA - 17

NU : 0
ABȚINERI : 0                   

Proiectul se aprobă cu 17 voturi pentru,  0 voturi împotrivă  și  0 abțineri.

1. Proiect de hotărâre pentru aprobarea  participării U.A.T. Municipiului Carei în calitate de 
partener la organizarea evenimentului Olimpiada națională de limbă și literatură maghiară
”Mikes Kelemen” – inițiator dl. Primar Eugen Kovács

Doamna preşedinte Tóth Enikő: consult comisiile
Comisia economică : aviz favorabil
Comisia învățământ: aviz favorabil 
Comisia urbanism: aviz favorabil 
Comisia juridică: nu s-a întrunit
Doamna preşedinte Tóth Enikő: dacă dorește cineva să intervină ?

DA : Domnul BONTEA DAN-GABRIEL, Domnul CSIZMADIA ZSOLT, Domnul FAZAKAS
ZOLTÁN, Domnul  HÁGÓ  ATTILA-NÁNDOR,  Doamna  HALLER  ERIKA-TÜNDE,
Domnul KEIZER LUDOVIC, Domnul LEITNER RÓBERT-ATTILA, Domnul LÚKÁCS-
RÁKOCZI  LEVENTE,  Domnul  MICOVSCHI  MARIN-ADRIAN,  Domnul  PETKES
IOSIF, Domnul ROMAN ADRIAN, Domnul TEMPFLI VASILE-ADALBERT, Domnul
TIMOC TITEL-ANDREI, Doamna TODEA CARMEN, Doamna TÓTH ENIKŐ, Domnul
UJLAKI GÁBOR, Doamna VÉNIG GABRIELA - 17

NU : 0
ABȚINERI : 0                   

Proiectul se aprobă cu 17 voturi pentru,  0 voturi împotrivă  și  0 abțineri.  
Doamna preşedinte Tóth Enikő: eu vă mulțumesc pentru participare și Sărbători liniștite.

 Președinte de ședință     Secretar General al Municipiului Carei
                   
                   Enikő  Tóth             cj. Adela-Crina OPRIȚOIU
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